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March 2020 

Finch Hydro Corridor New Multi-Use Trail 
from Birchmount Road to Pharmacy Avenue 

Contract: 17ECS-TI-110LR 

In September 2018, the City distributed a notice about plans to construct a multi-use trail in the Finch 
Hydro Corridor, south of McNicoll Avenue from Birchmount Road to Pharmacy Avenue.  

Since that time, there has been progress with numerous pre-construction activities including 
archeological, arborist and geotechnical studies. Given the planned location of the trail, the City is 
currently reviewing electromagnetic field data and finalizing agreements with utility providers. The 
time needed to complete this work will defer the project until further notice.  

We understand that this is an important project to the community and apologize for the ongoing 
delays. We will distribute Project Update #2 in the summer to provide additional information.   

MAP OF WORK AREA 

MORE INFORMATION: 

If you have questions about the upcoming work, please contact us and quote: 17ECS-TI-110LR 
  

Project Manager Anisha Patel, 416-392-7829, Anisha.Patel@toronto.ca 
Local Councillor Jim Karygiannis, 416-321-2788, Councillor_Karygiannis@toronto.ca 
TTY Hearing Impaired 
Service 

416-338-0889
(7 Days a week, 8 a.m. to 5 p.m., closed holidays)

General inquiries 311 
Website toronto.ca/improvements/ward22.htm 

Thank you for your patience. Building a great city takes time. Better infrastructure for all of us is worth the wait. 

mailto:Anisha.Patel@toronto.ca
mailto:Councillor_Karygiannis@toronto.ca
https://www.toronto.ca/city-government/data-research-maps/neighbourhoods-communities/ward-profiles/
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2020 年 3 月 

Finch电力走廊新建多用途步道 
从Birchmount Road至Pharmacy Avenue 

合同：17ECS-TI-110LR 

2018年9月，市政府发布了通知，计划在McNicoll Avenue以南从Birchmount Road至Pharmacy 
Avenue之间的Finch电力走廊修建多用途步道。 

从那时起，包括考古、树艺和岩土工程研究在内的许多项施工前活动都取得了进展。鉴于步道的计划位

置，市政府目前正在审查电磁场数据，并与公用事业提供商敲定协议。完成这项工作所需的时间将会使

本项目延期，直到另行通知。

我们明白对社区来说这是一个重要的项目，并对持续延期表示歉意。我们将在夏季发布项目更新第2
号，以提供更多信息。

施工区域地图

更多信息：

如果您对即将开始的施工有疑问，请联系我们并引用合同编号：17ECS-TI-110LR 
 

项目经理 Anisha Patel, 416-392-7829, Anisha.Patel@toronto.ca 
本地议员 Jim Karygiannis, 416-321-2788, Councillor_Karygiannis@toronto.ca 

TTY 听力障碍服务 416-338-0889

(每周 7 天，上午 8:00 至下午 5:00，公共假日休息)

一般问询 311 

网站
toronto.ca/improvements/ward22.htm 

谢谢您的耐心等待。建设一座美好的城市需要时间。能获得更好的基础设施值得我们大家等待。
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